
Protokoll	Styrelsemöte	2020-06-02	
	

Samfälligheten	Papegojan	1	
		
	
	

Närvarande	(konferenssamtal	Messenger):	
	
A:		 Marie-Louise	Börve,	sekreterare	 	
B:		 Björn	Johansson,	ledamot	 	 	
C:		 Johan	Börjesson,	suppleant	 	 	
D:		 Thorkell	Snaebjörnsson,	kassör	 	
E:		 Zenny	Gram,	ordförande	 	 	
F:	 Ulric	Erlén,	suppleant	 	 	
G:	 Kristofer	Hjalmarsson,	suppleant	
H:	 Ewon	Wall,	vice	ordförande	 	 	
	
	
	
1. Föregående	Protokoll	(2020-05-04)	

Rättelse	miljöhuset;	1	kärl	för	plast	och	1	kärl	för	pappersförpackning	har	ersatt	
kompostkärl.	

	
2. Mötesform	

Även	denna	gång	via	telefon	och	Messenger.	
	
3. Ekonomiskt	läge		

Läget	oförändrat,	inget	att	rapportera.	
	
4. Fuktskada	i	garagelänga	A	

Zenny	tar	kontakt	med	Jonas?	för	en	bedömning	över	vad	som	behöver	åtgärdas.	
	
5. Uppföljning	städdagen/städveckan	

Allt	fungerade	enligt	plan.	
	
6. Storlek	på	parkeringar	vid	länga	F	

Nya	större	rutorna	fungerar	alldeles	utmärkt.	
	
7. Staket	mellan	garage?	

Efter	att	buskarna	togs	bort	mellan	garagen	vid	länga	F	har	några	boende	påtalat	ett	behov	
av	staket/plank	(en	nivå	som	hindrar	genomspringning	av	barn).	Vissa	upplever	en	ökad	
ljudnivå	från	trafiken	samt	att	de	fått	mer	insyn	i	sina	bostäder.	Men	det	finns	fler	
öppningar	mot	Kronogårdsgatan	där	staket	aldrig	funnits	tidigare.	Beslutades	att	denna	
fråga	får	tas	upp	på	nästkommande	årsmöte	och	de	som	önskar	staket	får	själva	presentera	
ett	förslag.		
	
	
	
	

	



8. Övrigt	
- Problem	krypgrunder.	Styrelsen	önskar	eventuellt	att	teckna	ett	mer	omfattande	

serviceavtal,	men	eftersom	servicen	ej	har	fungerat	som	tänkt	påbörjas	en	dialog.		
Zenny	och	Ewon	kontaktar	Anticimex.	
	

9. Nästa	Möte	
Nästa	möte	blir	tisdag	8	september	kl.	19:00.	

	
	
Vid	protokollet	 	 Justeras	av	
	
Marie-Louise	Börve	 	 Zenny	Gram 
	


